



KANDO Service GmbH

Hartleitnerstraße 3
A-4653 Eberstalzell
Tel.: +43 (0)7241 / 21379
E-Mail: service@kandu.eu

Eberstalzell, 21 November 2024

CONFIRMATION – Halal, kosher, vegan

BESTÄTIGUNG – Halal, kosher, vegan

Dear Sir/Madam,

we hereby confirm that the product **Food Lube** complies with Jewish religious law and does not contain any non-kosher substances and does not come into contact with any non-kosher substances in the course of production and packaging. This product is also vegan. The product complies with Islamic regulations and is considered halal.

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit bestätigen wir, dass das Produkt **Food Lube** den jüdischen religionsgesetzlichen Vorschriften entspricht und keine nicht-koschere Substanzen enthalten sind und sie nicht in Berührung mit irgendwelchen nicht-koscheren Substanzen im Laufe der Produktion und Verpackung kommen. Ebenso ist dieses Produkt vegan. Das Produkt entspricht den islamischen Vorschriften und ist als halal zu betrachten.

Best regards,
Mit freundlichen Grüßen,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Raimund Kröswang".

Raimund Kröswang
Chief Operating Officer

KANDO Service GmbH